
 
Verslag vergadering sportraad 
22-10-2014  -  Demerstrand  
 
Aanwezig: Eddy, Guido, Patrick Karen, Josephine, Koen, Mieke Simone, Ronny, Birgitte, Erik Luc (verslag) 
Verontschuldigd: Isabelle 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
De opmerking  
 
 
2. Advies gemeentebudget sport 2015  
Twee wijzigingen aan de inkomstenzijde t.o.v. het budget 2014: 

� De subsidie van de hogere overheid wordt verlaagd met 5%.  
� De inkomsten die voorzien waren voor het huren van bergingoppervlakte op het Demerstrand worden 

geschrapt. 
De vergadering beslist om hierover een positief advies uit te brengen. 
 
 
3. Stand van zaken kampioenenhulde en algemene vergadering 

� Guido informeerde bij Euroscoop. Daar geeft men enkel een korting vanaf grote aantallen: van 1 tot 100 
stuks kost een ticket 7 euro, vanaf 100 stuks 6,50 euro en vanaf 500 stuks 6 euro. Te duur voor ons. Eddy 
heeft volgende week een afspraak met Kinepolis Hasselt 

� Helpende club: tafeltennisclub 
� Patje vraag de Footloose Dancers voor een sportief intermezzo 
� Hapjes: opnieuw broodjes 
� Oorkonde voor elke kampioen 
� Taakverdeling:  
� Simone Bonnenverkoop 

o Patje: welkomstwoord, spreker algemeen, prijsuitreiking 
o Birgitte en Ronny: uitdelen cadeaus 
o Mieke: coördinatie keuken 
o Josefine: inkomcontrole 
o Guido: coördinatie helpers tafeltennis 
o Koen: interview 
o Stef: afroepen kampioenen 
o Luc: techniek 

 
 
4. Varia  
> Voorstel aanpassing erkenningreglement: i.f.v. leden: Karen stelt voor om voor de leden dezelfde voorwaarden 
qua woonplaats e.d. te nemen als deze van de bestuursleden.  
> Uren volley heren op dinsdag 4 of 5 keer afwezig. Jammer, want het zijn uren in “primetime” hadden andere 
clubs ook kunnen gebruiken.  
> Luc informeert naar stand van zaken WiFi  
> Gebruik gravel tennisterrein door school of sportdienst: dit is niet volgens de gemaakte afspraken, en omdat de 
gravelterreinen best enkel gebruikt worden met aangepast schoeisel, en ze dienen “gesleept” te worden na 
gebruik (hetgeen niet gebeurt), wenst de club dat de gemaakte afspraken nageleefd worden. 
 
Volgende vergadering op woensdag 5 december. 


